
OFS Beroun – KR 

 

Z á p i s 

z jednání komise rozhodčích OFS Beroun konané dne 9. 3. 2022 na OVV ČUS Beroun.  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Přítomni: Šnajdr J., Gall J., Kareš M., Špicl M., Červenka M. 

Omluven: Palek M., Lípa O. 

Hosté: Košťálek M., Bidšovský P. 

 

Program jednání:  1. Kontrola zápisu z minulé schůze 

                    2. Zprávy z úseků 

                    3. Hodnocení VČS a náhradního zimního semináře 

 4. Různé 

 

1./ Kontrola zápisu z minulé schůze 

     - Projednání požadavku VV OFS Beroun: 

       - na zvážení dalšího působení RO Marxe na našem okrese  

          - záležitost byla projednána na VV OFS dne 26. 1. 2022. Pan Marx po tomto jednání  

            ukončil na okrese Beroun aktivní činnost 

       - stanovení věkové hranice RO pro řízení utkání OP 

          - věková hranice nebude stanovena, RO budou obsazováni k utkáním dle svých  

            fyzických a odborných schopností 

     - Ostatní úkoly splněny bez připomínek. 

 

2./ Zprávy z úseků 

     - OÚ: Probíhá obsazování turnajových a přátelských utkání. 

     - ÚMŠ: Konají se náhradní zimní semináře. 

     - PÚ: Sumarizace prohřešků z podzimní části soutěží pro VČS. 

 

3./ Hodnocení VČS a náhradního zimního semináře 

     VČS KR OFS Beroun se uskutečnila v sobotu 22. 1. 2022 od 10.00 hodin v restauraci „U  

     Vrbů“ ve Stašově. Přítomno bylo 26 RO a D, omluveno 8, 2 RO přerušili činnost. Jednání  

     proběhlo dle navrženého programu. Byly vybírány členské příspěvky a pokuty za podzim 

     2021. Schválené usnesení bylo zasláno všem RO a D. Po ukončení VČS se uskutečnil  

     náhradní zimní seminář pro RO, kteří se nezúčastnili řádného zimního semináře. Ze  

     začínajících RO se zúčastnil pouze p. Kroupa. Druhý náhradní seminář se uskuteční dnes  

     po jednání KR. 

  

4./ Různé 

     - Návrh RO pro spolupráci KR SKFS – nahlášeni byli D. Špicl a M. Červenka, ten se však  

       ze spolupráce omluvil. 

     - Projednána pošta z KR FAČR:  

       - Nabídku odznaků s ohledem na nové vybavení pro RO nevyužijeme  

       - Nabídku vybavení pro RO od firmy PENALTY projedná p. Šnajdr s p. Lípou 

       - Nové zprávy DFA – informaci obdrží všichni delegáti 

       - Startovací balíčky pro nové RO – budou zajištěny přes p. Lípu 

       - Systém XPS – bude podrobně projednán s ÚMŠ 

     - Přerušení činnosti nahlásili RO Modr, Pecka, Setnička a Vlachopulos A. 

     - Na dnešní seminář jsou pozváni noví zájemci o činnost RO. Jsou to pp. Klinger Lukáš, 

       Reiser Petr a Zikmund Radek, dále pp. Kroupa Tomáš a Marek Jakub 

     - Příští jednání KR se bude konat dle aktuálních potřeb KR na OVV ČUS Beroun 

 

 

                                                                        Za KR OFS Beroun: Jan Šnajdr, předseda KR 


